
Kedves Zoltán!  

Köszönjük baráti üdvözletedet. 

Újabb év telt el, és a kisbéri ház jövőjén gondolkodunk. Sajnos további tagok hagyják el betegség és 

idős kor miatt baráti körünket. Csak 8 tag maradt. A Koronavírus nem tette lehetővé az utazási 

terveinket. Reméljük, hogy jobb körülmények lesznek a most következő tavasszal. Egy évvel ezelőtti 

véleményünk, amit egymással megbeszéltünk, a mi szempontunkból változatlanul érvényesek. 

Szerintem jó lenne, a házat Kisbér város tulajdonába adni, hiszen a telek és az egykori szőlő már a város 

tulajdonában van. Vételárat nem számítunk fel. Mindez, egy ajándék lenne társadalmi célokra. 

Felvetnéd a kérdést újra a testületben? 

 

Üdvözlettel és boldog új évet.  

Walter Habbel 


